





MyBullet - User Manual



Discover now expect eners with this aderable, waterproof, small yet powerful bullet with 10 vibration modes and a soft, dual density silicone

It ename your avaiwith its unique outs and ouddly appearance. Dowered by an incredibly strong yet quiet motor, MyBullet provides you deep rumbling vibrations ranging from mild to wild.

The pinnoint tip features a parrow hall for precision vibe delivery perfect for nipple and clitoris play. Start with what feels good, trace its tip over your erogenous zones or hold this bullet horizontally for less intense stimulation. MvBullet is fun to play with both alone or with a partner

Features:

- Pocket-sized, easy to carry with you anywhere you go
- Made from dual density silicone, the upper layer is translucent, creating a glowing, soft, misty appearance
- Unique cute and cuddly condom shaped design
- 10 different vibration modes tailored to explore your endless pleasure
- Magnetic USB recharging
- Waterproof

How to use:

1. Charging

Please fully charge the product for about 150 minutes before first use.

I FD flashes : charging LED lights on: fully charged

Hint: Attach the magnetic USB charging cable to the charging port at the bottom of the product

2. On / off

Short press the " (b)" button to turn it on

Short press the " (1)" button to select a different mode

Long press the " O " button to turn it off

Specification:

- Material: dual density silicone, ABS
- Power: 3.7 V/ 200 mAh rechargeable battery supply
- . Charging: Magnetic USB charging cable
- Size: 90 X 26 X 29 mm
- Modes: 10 vibration natterns
- Operation time: 45 minutes
- Charging time: 150 minutes
- Noise: < 55 dh
- Waterproof: IPX7

Care and Guarantee:

For the most pleasurable sensation, apply some water-based lubricant to your body and to MyBullet before and during use Before and after use, please rinse it with water and then spray toy cleaner on the product. 30 seconds later, please wipe it clean and store it in the box. The product is guaranteed for 1 year from the date of purchase. If you experience problems, please contact the vendor you bought the product from

中文

MvRullet是一款小IS可愛但功能強大的子彈雷動棒,它獨特新穎的避孕奮外形 搭配雙層柔軟硅膠,外层採用半透明硅膠設計,營造出獨一無二的外觀。 MyBullet的電機強大而安靜,為您提供強烈且無聲的刺激;它具有10種震動模 讓您體驗從溫和障醒到強列高潮乃至失控的強列快感。

尖端凸起小點,能夠精確傳遞震感,非常適合用於乳頭和陰蒂刺激,更精準、 更強烈。使用時從感覺良好的地方開始,用它的尖端挑逗您的性敏感區,或將 它水平放置以減少刺激感。MyBullet獨特的設計,不管是個人愉悅或與伴侶一 起玩樂都很有趣。

特點:

- 口袋大小,方便隨身攜帶
- 由雙密度矽膠製成,上層半透明效果,營造出發光、 柔軟、霧濛濛的外觀
- 獨特可愛的避孕套形狀設計
- 強勁而安靜
- 10種不同的振動模式,為你探索無盡的樂趣
- 磁性USB充電
- 防水

如何使用:

首次使用前,請為產品充滿電約150分鐘。

LED 閃爍:正在充電 LED 燈亮:充滿電

提示: 將磁性 USB 充電線連接到產品底部的充電端口

2.開/關

短按"()"鍵開機

短按"()"鍵撰擇不同模式

長按"()"鍵閥機

規格:

- 材質:雙密度砂膠, ABS
- 電源: 3.7 V/200毫安培電池供應
- 充電: 磁性USB充電線
- 尺寸: 90 X 26 X 29毫米
- 模式: 10種振動模式
- 操作時間: 45分鐘
- 充電時間: 150分鐘
- 噪音: <55db
- 防水; IPX7

護理和質保:

為了獲得最愉悅的感覺,請在使用前和使用期間在您的身體和 MyBullet 上塗抹 些水基潤滑劑。

使用前後,請用水沖洗乾淨,然後在產品上噴上玩具清潔劑。30 秒後,請將其 擦拭乾淨並保存在盒子中。產品自購買之日起保修 1 年。如果您遇到問題,請聯 擊您購買產品的供應商。